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 MØTETYPE: SU- møte  

HANA SKOLE 
 

 

 

 

MØTE NR.: 3 
DATO: 
KLOKKEN: 

06.03.2014 
15.00-16.00 

STED: Hana  skole 
MØTELEDER: Unni O. Bøe 
MØTEREFERENT: Pål Larsson 
  

 

Til stede:  Sigbjørn Haugseng (foresatt), Lene Wathne Thingbø (foresatt), Arne Helliesen (politisk 

repr.),  

Inge Svindland (lærer), Ane Ree Gunnarsen (elevråd), Dina Wik Opheim (elevråd), Unni 

Opgård Bøe (ansatt rep.), Pål Larsson (rektor) Helge Gran Larsen (lærer). 

Forfall:  

Sendes  Kari Bente Daae (kommunaldirektør), Richard Olsen (fagstab) og politisk sekretariat. 

SAK  

Fast 

 

11-13/14 
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14-13/14 

 

 

 

 

15-13/14 

 

 

 

 

 

 

 

1. Godkjenning av forrige møtereferat. Referatet ble godkjent. 

 

Høring skolebyggprogram 

 

Hana skole sitt samarbeidsutvalg hadde ingen spesielle kommentarer til 

skolebyggprogrammet.  

 

 

Høring kvalitetsplan for opplæring av flerspråklige barn, unge og voksne i Sandnes 

kommune 

 

Samarbeidsutvalget ved Hana skole ønsker en slik kvalitetsplan velkommen. Det kan være 

med på å styrke skolenes arbeid innenfor dette området. 

 

 

Økonomi 

 

Rektor presenterte forslag til driftsbudsjett for 2014. Det ble ikke gjort noen forandringer 

på forslaget som ble presentert. Driftsbudsjettet til Hana skole i 2014 er på 920 000 kr. 

 

 

Skolens mål,  visjon, verdier og holdninger 

 

Det blir foreløpig ingen forandringer innenfor disse områdene i skoleåret 2014/15.  

 

 

Skolerute 2014/15 

 

Det ble ikke gjort forandringer på den foreslåtte skoleruta. SFO vil legge inn sin 3 

planleggingsdag innen kort tid. Den endelige skoleruta vil snart legges på skolens 

hjemmeside. 

 

 

 

Referat fra SU møte 
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Ordensreglement 

 

Det ble i samarbeidsutvalget vedtatt å ta bort følgende formulering: 

  

Dersom skaden kommer som følge av tøys og uforsiktig lek, samt vanlige brudd på 

ordensreglene og lignende, vil følgende regel gjelde:  

- Eleven skal betale 50 % av skadens kostnad, begrenset opp til 1000 kr.  
 

Bort sett fra dette, ble det foreslåtte ordensreglementet vedtatt som det stod. Nytt 

ordensreglement vil bli lagt ut på skolens hjemmeside innen kort tid. 

 

 

Trafikksikkerhet 

 

Samarbeidsutvalget er veldig fornøyde med at det har kommet opp merking i asfalt 

mellom Skolen, hanahallen og barnehagen. Vi ser at de fleste foresatte nå forholder seg 

til både skilting og oppmerking. Dette har gjort området til et mindre trafikkfarlig sted 

  Samarbeidsutvalget savner lys i det samme området.  

  Skolen fikk melding om at det skulle komme belysning i august 2013. Det ser dessverre 

ut som om dette lar vente på seg. 

 

Samarbeidsutvalget ser med bekymring på at enkelte elever sykler til skolen fra 1. klasse. 

Flere elever sykler uten hjelm, lys og refleks. Skolen påpeker at de er bekymret over dette, 

men foresatte velger å gå mot skolens anbefaling. Skolen anbefaler at elever venter til 5. 

trinn med å sykle, og påpeker hvor viktig det er at sykkelen er i god stand, at elevene 

sykler med hjelm og at sykkelen er utstyrt med reflekser og lys. 

 

Referent: Pål Larsson, rektor 
 


